

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 19-09-2024 12:33:24 PM Subject: Electing the Chairman and Vice Chairman of the Boa</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 19-09-2024 12:33:24 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس ونائب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Dear Sirs, Kindly be informed that the Board of Directors of the company has taken a decision no. (59) during its meeting held on 18/09/2024 , which included the election of Eng. Abed AlRahim Fathi Salim Boucai, representative of Abed AlRahim Al -Boucai and Partners Company, as Chairman of the Board of Directors of the company as a successor of H.E Eng. Alaa Arif Saad Batayneh, who was appointed Director of His Majesty's the King Office. Also took Decision No. (60) to elect Eng. Abdel Karim Hussein Abdallah Alawin as Vice Chairman of the Board of Directors of the company.</p>	<p>معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد ،،، نرجو إعلام معاليكم انه تم عقد جلسة لمجلس إدارة الشركة بتاريخ 2024/09/18 وتم اتخاذ القرار رقم (59) في هذه الجلسة والذي تضمن انتخاب المهندس عبد الرحيم فتحي سليم البقاعي ممثل شركة عبد الرحيم البقاعي وشركاه رئيساً لمجلس إدارة الشركة خلفاً لمعالي المهندس علاء البطاينه الذي عين مديراً لمكتب جلالة الملك. كما تم اتخاذ القرار رقم (60) بانتخاب المهندس عبد الكريم حسين عبد الله العلاوين نائباً لرئيس مجلس إدارة الشركة.</p>
<p>18-09-2024</p>	<p>18-09-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>